

Peer Mentorship Programme 2021-2022 學長計劃 Recruitment of Peer Mentor 學長招募

Do you....

- want to spend your time more meaningfully?
- want to share your experience and take care of the new students as a mentor?
- want to motivate the new students and help them make a positive change?
- want to develop and enhance your own abilities and skills?

Here is the chance for you to join!

Programme & Activity

- Mentor Training Workshop: 13 July & 10, 17 Aug 2021 afternoon
- Mentoring Service: Sep - Nov 2021
- Orientation & Activity: Sep - Oct 2021

Target: Year 1 AD students or UG students

Reward: Mentor who completes the programme will be issued a certificate

Registration: <https://bit.ly/32TMC03>

Application Deadline: 31 May 2021 (Mon)



Peer Mentorship Programme is a meaningful activity. Not only mentees are benefited, but also your life will become better by making others' lives better.

學長計劃是一個很有意義的活動。不只是學弟學妹受益，你的生命也會變得更加精彩。

Jacky Chan (Mentor of AY2021)

Peer Mentorship Programme let me know how to lead others and apply to cycling aspects.

學長計劃令我明白如何領導，也可以應用到我單車方面做得更好。

Phoebe Chan (Mentor of AY2021)



This is a meaningful programme that improved my communication and counselling skills, gained a precious and practical experience. It can help freshmen adapt to a new learning environment and build up a relationship with mentors.

這是一個有意義的計劃，可以提高我的溝通和輔導技巧，獲得一種寶貴而實用的經驗，亦可以幫助新生適應新的學習環境並與學長們建立良好關係。

Crystal Ng (Mentor of AY2021)

The meaning of life is devoting and giving but not receiving because it is more blessed to give than to receive.

生命的意義在於付出和給予，而不是接受，因為施比受更為有福。

Hau Wing Yi (Mentor of AY2021)



Enquiry: Ms. Yuen Chan (3411-3303 / ciesdc@hkbu.edu.hk)